
Van: Secretaris Gooise Tram <secretaris@gooisetram.nl>  
Verzonden: donderdag 20 juni 2019 11:38 
Aan: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl>; Rooij - van Slooten, Karin de <k.derooij@huizen.nl> 
CC: Boom, Roland <r.boom@huizen.nl>; Gooise Tram Voorzitter <voorzitter@gooisetram.nl>; 
Penningmeester Gooise Tram <penningmeester@gooisetram.nl>; Detering, Leo 
<l.detering@huizen.nl> 
Onderwerp: Brief over Nieuw Beleid 2020 
 
 
Geachte heer Veenstra, 
 
De Stichting de Gooise Tram is gezien de afgelopen vrijdag pas ontvangen uitnodiging, niet in de 
gelegenheid om hedenavond in te spreken. 
 
Gaarne verzoeken wij u om onderstaande brief namens ons in de gecombineerde 
commissievergadering voor te lezen. 
 
In de beraadslaging in de vergadering zal de brief dan betrokken worden. 
 
Wij wensen u een prettige vergadering toe. 
 
Met dank voor de door u te nemen moeite. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Jan Willem Tempelaar 
 
Secretaris Gooise Tram 
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Gemeenteraad van de Gemeente Huizen   

  

Huizen, 19 juni 2019  

  

Geachte raad,  

De stichting de Gooise Tram is in maart 2018 in het oude gemeentehuis van Huizen opgericht om de 
Gooise Tram weer in het noorden van het Gooi te laten rijden.  

Samen met de gemeente Huizen is het project gestart. De gemeente heeft voorgesteld 1/3 van de 
kosten van het project bij te dragen en om  1/3 door de provincie en 1/3 door  het bedrijfsleven te 
laten financieren. Op basis van dit voorstel zijn wij met de voorbereiding gestart. Voor een remise 
was een locatie en geld beschikbaar. De gemeente Huizen zou met de Tram een verbinding willen 
realiseren tussen de haven, cruiseterminal en het centrum.  

De Stichting heeft vanaf het begin met de 4 gemeenten in het noordelijk deel van het Gooi een 
groter gebied willen bestrijken om hiermee aan te sluiten bij een groter regionaal plan over cultuur 
en toerisme.  

Het Gooise Tram bestuur met haar adviseurs en Comité van Aanbevelingen  hebben een uitgebreid 
businessplan opgesteld, dat in oktober 2018 aan de pers, colleges en gemeenteraden is 
gepresenteerd. Aan de 4 gemeenten is vervolgens een eenmalige start subsidie gevraagd.  

De reacties op het businessplan waren zeer positief. Binnen het culturele en toeristisch kader van het 
noordelijk deel van het Gooi zou het een welkome aanvulling zijn. Het aanbod voor de 
streekgebonden cultuur en toerisme zou toegankelijker worden en toenemen. Ook de van buiten de 
streek komende toerist zou een gestructureerde en gerichter aanbod krijgen. De regio zou er 
economisch baat bij hebben.  

De culturele instellingen in de gemeenten o.a. musea en de Historische Kringen haakten aan en 
zagen de potentie van een attractief en goed lokaalvervoer middels de oude Gooise Tram.  

De MRA en de Regio Gooi en Vechtstreek hebben in gesprekken aangegeven dat de Gooise Tram in 
hun visie op toerisme paste. Het is qua vervoer kleinschalig maar de regio vindt het een interessant 
initiatief.   

Diverse potentiele participanten (bedrijfsleven en tramhalteattracties) zijn reeds benaderd om zich 
voor een aantal jaren te committeren. Voor individuele belangstellende is de mogelijkheid om vriend 
te worden. Er is een voorzichtige begroting opgesteld om de eventuele onzekerheden te beperken.   

De mogelijkheden van het vervoer van de Gooise Tram in het Sociaal domein zijn o.a. in Huizen nog 
niet uitgewerkt, maar de ervaring is dat de potentie ook op dit gebied groot is. Van de 4 gemeenten 
heeft een gemeente concreet aangegeven de Tram te willen ondersteunen. Twee gemeenten 
hebben over het verzoek nog geen besluit genomen.   

  

Dit voorjaar heeft de gemeente aan de Stichting gevraagd of zij willen verklaren of nadat een 
riviercruise in Huizen heeft aangelegd, de Tram exclusief zou kunnen worden ingezet voor een rit van 
het Nautisch Kwartier naar het oude dorp. Ondanks dit verzoek zijn wij deze week verrast door een 
bericht waarin de Huizer wethouder aan de raad voorstelt om geen bijdrage te leveren, aangezien er 
geen steun zou zijn bij de andere gemeenten en zij zelf het initiatief niet ondersteunen  

 



 

Het bestuur van de Gooise Tram constateert dat het culturele en toeristische beleid en het beleid 
voor het vervoer van het Sociaal Domein in de regio, MRA en gemeenten in de visie uitwerking nog 
onvoldoende aandacht heeft. De indruk ontstaat dat toerisme eerder als een bedreiging wordt 
gezien in plaats van een regionale kans. Het bestuur is van mening dat voor het versterken en 
verbeteren van de culturele en toeristische omgeving voor de eigen bewoners in het noorden van 
het Gooi met o.a. de fietsroutes en de Gooise Tram nog veel (denk)werk verzet zal dienen te worden.    

Het bestuur van de Gooise Tram concludeert dat de randvoorwaarden in de regio nog niet zijn 
ingevuld. Het is noodzakelijk dat er een visie op cultuur en toerisme met daarnaast het vervoer in het 
Sociaal Domein ontwikkeld gaat worden.  

De Stichting is gezien de geconstateerde ontwikkelingen van mening dat zij haar subsidieaanvraag 
voor 2020 bij de gemeenten in moet trekken. Zij verzoekt de gemeenten wel om de Gooise Tram op 
haar beleidsagenda te laten staan. De Stichting Gooise Tram gaat door met de promotie van de 
Gooise Tram en de Stichting zal als overlegorgaan zich blijven inzetten om bij de Gemeenten, Regio 
en MRA bij te dragen aan een visieontwikkeling op dit gebied, teneinde om op termijn toch de  
Gooise Tram te laten bouwen en deze overeenkomstig het opgestelde businessplan te laten rijden.  

Met vriendelijke groeten,  

Stichtingsbestuur Gooise Tram  

  

cc. College van B en W en L. Detering  
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